



American International School of Brazzaville

2022-2023 School Fees in US Dollars

Grade	Application Fee	Tuition 1 st Semester	Tuition 2 nd Semester	Annual Tuition	Capital Levy		Annual Lunch (Optional)
					New	Returning	
Pre-Kindergarten	US \$ 650	US \$ 3,826	US \$ 3,826	US \$ 7,652	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 820
Kindergarten	US \$ 650	US \$ 8,779	US \$ 8,779	US \$ 17,558	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 1,200
Grades 1-5	US \$ 650	US \$ 11,029	US \$ 11,029	US \$ 22,058	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 1,200
Grades 6-8	US \$ 650	US \$ 11,693	US \$ 11,693	US \$ 23,386	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 1,320
Grades 9-12	US \$ 650	US \$ 12,042	US \$ 12,042	US \$ 24,084	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 1,320

2022-2023 School Fees in XAF *

(* Note * - The official daily exchange rate will be used to determine the actual XAF amount. The figures provided here are approximations based on the exchange rate of US\$1.00 = 600 XAF. Actual XAF figures will be determined on the day fees are paid.)

Grade	Application Fee (New Students)	Tuition 1 st Semester	Tuition 2 nd Semester	Annual Tuition	Capital Levy		Annual Lunch (Optional)
					New	Returning	
Pre-Kindergarten	XAF 390,000	XAF 2,295,600	XAF 2,295,600	XAF 4,591,200	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 492,000
Kindergarten	XAF 390,000	XAF 5,267,400	XAF 5,267,400	XAF 10,534,800	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 720,000
Grades 1-5	XAF 390,000	XAF 6,617,400	XAF 6,617,400	XAF 13,234,800	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 720,000
Grades 6-8	XAF 390,000	XAF 7,015,800	XAF 7,015,800	XAF 14,031,600	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 792,000
Grades 9-12	XAF 390,000	XAF 7,225,200	XAF 7,225,200	XAF 14,450,400	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 792,000

Mission

The American International School of Brazzaville is committed to developing student intellect, character and a sense of community through an enriched American curriculum in a challenging, diverse and secure environment.



American International School of Brazzaville

NOTE / IMPORTANT 2022-2023 Tuition Information

1. Parents paying the full annual tuition by June 30, 2022 will receive a 3% discount on tuition. (The discount does **NOT** apply to other fees.)
2. Parents requesting a payment plan will be charged an additional **3%** finance fee. All payment plans must be pre-approved by the Director. All payment plans **MUST** result in the tuition being paid in full on or before May 1, 2023.
3. The Capital Levy is a one-time non-refundable fee of US\$ 5,000 for all new students. After the first year there is a US\$500 annual Capital Levy fee that must be paid before the student attends classes.
4. For new Pre K-3, Pre K-4 and Kindergarten students, the initial US\$ 5,000 Capital Levy may be paid at the rate of US\$ 1,500 per year until the end of KG, at which time the remaining balance of the original US\$ 5,000 will be due. During that time, the annual US\$ 500 fee will **NOT** be charged. The US\$ 500 will come into effect in Gr 1 after the total US\$ 5,000 has been paid.
5. All tuition and fees are based on the US dollar amounts in the chart above. Tuition/fees can be paid in XAF at the official daily exchange rate US\$ to XAF. If partial fees are paid, any balance due will be paid at the official daily exchange rate US\$ to XAF on the date when the additional funds are paid.
6. For families with more than one child enrolled at AISB ... the oldest child pays full tuition; all children beyond the oldest receives a 5% tuition discount. The discounts apply **ONLY** to tuition, not to any fees or other charges. If the parent employer pays full tuition, no discounts are allotted for any of the children. If the parent employer pays a portion of the tuition, the discount applies only to the parent-paid portion of the tuition for children beyond the oldest.

ADDITIONAL / OPTIONAL FEES

1. LUNCH – Lunch fees must be paid before a student will be able to receive school lunch. When the annual lunch fee is paid, the student’s name will go onto a list of students who will receive lunch. If lunch fees are not paid, lunch will not be provided and students will be expected to bring their lunch to school with them each day.

AISB prefers to receive payments via direct bank deposit in one of the school’s accounts. Payment information for AISB’s local bank and U.S.-based bank is provided to the right.	<u>TD Bank (Dollar Account in the USA)</u>	<u>Société Générale</u>
	Bank Name: TD Bank, N.A. 2035 Limestone Road Wilmington, Delaware 19808 United States of America	Bank Name: Société Générale Name: American International School of Brazzaville Branch: Agence de Brazzaville, BP 598
	Account No.: 428 407 184 5	Code Banque: 30018 Code Guichet: 00100
	Account Name: American International School of Brazzaville	No de compte: 00501597301
	ABA No.(Wires): 031 101 266 ABA No. (ACH): 011 103 093	Rib: 64 Swift Code: SOGECGCG

Mission

The American International School of Brazzaville is committed to developing student intellect, character and a sense of community Thro ugh an enriched American curriculum in a challenging, diverse and secure environment.

American International School of Brazzaville

Frais de scolarité 2022-2023 en Dollars US

Niveau	Frais d'inscription	Frais du 1 ^{er} Semestre	Frais du 2 ^{eme} Semestre	Frais annuels	Fond d'investissement		Cantine (Facultatif)
					Nouveau	ancien	
Prématornelle	US \$ 650	US \$ 3,826	US \$ 3,826	US \$ 7,652	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 820
Maternelle	US \$ 650	US \$ 8,779	US \$ 8,779	US \$ 17,558	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 1,200
CP-CM2	US \$ 650	US \$ 11,029	US \$ 11,029	US \$ 22,058	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 1,200
6eme-4eme	US \$ 650	US \$ 11,693	US \$ 11,693	US \$ 23,386	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 1,320
3eme-terminale	US \$ 650	US \$ 12,042	US \$ 12,042	US \$ 24,084	US \$ 5,000	US \$ 500	US \$ 1,320

Frais de scolarité 2022-2023 en Franc CFA*

(* A noter * - Le taux officiel de change quotidien sera utilisé pour déterminer le montant XAF réel. Les chiffres fournis ici sont approximatifs basés sur le taux de change de US\$1.00 = 600 XAF. Le montant exact en XAF sera déterminé le jour où les frais seront payés)

Niveau	Frais d'inscription	Frais du 1 ^{er} Semestre	Frais du 2 ^{eme} Semestre	Frais annuels	Fond d'investissement		Cantine (facultatif)
					Nouveau	Ancien	
Prématornelle	XAF 390,000	XAF 2,295,600	XAF 2,295,600	XAF 4,591,200	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 492,000
Maternelle	XAF 390,000	XAF 5,267,400	XAF 5,267,400	XAF 10,534,800	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 720,000
CP-CM2	XAF 390,000	XAF 6,617,400	XAF 6,617,400	XAF 13,234,800	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 720,000
6eme-4eme	XAF 390,000	XAF 7,015,800	XAF 7,015,800	XAF 14,031,600	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 792,000
3eme-terminale	XAF 390,000	XAF 7,225,200	XAF 7,225,200	XAF 14,450,400	XAF 3,000,000	XAF 300,000	XAF 792,000

----- Mission

L'American International School of Brazzaville s'engage à développer l'intelligence, le caractère et le sens de la communauté des étudiants à travers un curriculum américain enrichi, dans un environnement stimulant, diversifié et sécurisé.

American International School of Brazzaville

IMPORTANT : Informations sur les frais de scolarité 2022-2023

1. Les parents payant l'intégralité des frais de scolarité annuels avant le 30 juin 2022 recevront un rabais de 3% sur les frais de scolarité .
2. Les parents souhaitant poursuivre un plan de paiement devront payer des frais de financement supplémentaires de 3%. Tous les plans de paiement doivent être pré-approuvés par la direction. Tous les plans de paiement DOIVENT aboutir à un paiement complet des frais de scolarité au plus tard le 1er mai 2023.
3. Le fond d'investissement est un prélèvement unique non remboursable de 5 000 USD pour tous les nouveaux étudiants. Après la première année, un prélèvement annuel de 500 USD doit être payé avant que l'étudiant n'assiste aux cours.
4. Pour les nouveaux étudiants de la prématernelle à la maternelle, le prélèvement initial du fond d'investissement de 5 000 USD peut être versé au taux de 1 500 USD par an, jusqu'à la fin de la maternelle. Pendant cette période, les frais annuels de 500 USD ne seront PAS prélevés. Les 500 USD entreront en vigueur à partir du CP après le versement du montant total de 5 000 USD.
5. Tous les frais de scolarité sont basés sur les montants en dollars USD indiqués dans le tableau ci-dessus. Les frais de scolarité peuvent être payés en XAF au taux de change quotidien officiel USD en XAF. En cas de paiement partiel, tout solde dû sera payé au taux de change officiel quotidien USD à XAF de la date à laquelle les fonds supplémentaires sont payés.
6. Pour les familles de plus d'un enfant inscrit à AISB ... l'enfant le plus âgé paie l'entièreté des frais de scolarité ; tous les enfants excepté l'aîné reçoivent 5% de remise sur les frais de scolarité. Les réductions s'appliquent UNIQUEMENT aux frais de scolarité et non autres charges. Si l'employeur du parent paie les frais de scolarité, aucun rabais n'est accordé aux enfants. Si l'employeur du parent paie une partie des frais de scolarité, le rabais s'applique uniquement à la partie des frais de scolarité payés par les parents pour les enfants en dehors du plus âgé.

FRAIS SUPPLEMENTAIRES OPTIONNELS

1. CANTINE – Les frais de cantine doivent être payés avant qu'un élève ne puisse recevoir un repas scolaire. Une fois les frais de cantine annuels payés, le nom de l'étudiant sera inscrit sur une liste d'étudiants recevant le déjeuner. Si les frais de cantine ne sont pas payés, le déjeuner ne sera pas fourni et les étudiants devront apporter leur déjeuner à l'école chaque jour.
--

AISB préfère recevoir les paiements par virement bancaire direct sur l'un des comptes de l'école. Les informations de paiement de la banque locale d'AISB et de la banque basée aux États-Unis sont indiquées à droite.	<u>TD Bank (Montant en Dollar USA)</u>		<u>Société Générale</u>	
	Banque:	TD Bank, N.A. 2035 Limestone Road Wilmington, Delaware 19808 United States of America	Bank Name:	Société Générale
	No de compte :	428 407 184 5	Name:	American International School of Brazzaville
	Bénéficiaire :	American International School of Brazzaville	Branch:	Agence de Brazzaville, BP 598
	ABA No.(Wires):	031 101 266	Code Banque:	30018
	ABA No. (ACH):	011 103 093	Code Guichet:	00100
		No de compte:	00501597301	
		Rib:	64	
		Swift Code:	SOGECGCG	
